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Z A P I S N I K 
 
18. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 10. aprila  2014 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 29 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Olga Franca, Karin Felicijan Glamočić, Vida Gračnar, 
Igor Hrvatin, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Sebastjan Kokl, Nataša Likar, Viktor 
Markežič, Tina Mojškerc, Darij Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan Popovič, 
Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto Scheriani, Mario Steffè, Alfred Štefančič, Marko 
Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 
 
Opravičeno odsotni so bili: Ondina Gregorich Diabatè, Stefan Kocjančič, Milojka Lahajnar 
Špacapan in Barbara Strmole. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
 
Predlog dnevnega reda in umik točke s predloga dnevnega reda so člani Občinskega sveta 
prejeli. 
 
Predlog za razširitev predloga dnevnega reda je podala Olga Franca, članica Občinskega 
sveta, in sicer: 
 

- Poziv Vladi RS z zahtevo po korenitih spremembah na področju črpanja evropskih 
sredstev. 

 
K navedenemu predlogu poziva Vladi  je mnenje, v imenu župana, podal Timotej Pirjevec, 
predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. Predlagal je, da se ta problematika 
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obravnava na naslednji redni seji Občinskega sveta, na kateri bi podrobno predstavili 
problematiko in aktivnosti Mestne občine Koper v zvezi s črpanjem evropskih sredstev. 
 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca, Majda Šuligoj, Viktor Markežič in Franco Juri, člani 
Občinskega sveta, Alberto Scheriani, podžupan, predsedujoči ter Breda Bajec, vodja Službe 
za Občinski svet in Timotej Pirjevec, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 17 za, 8 proti) predlog za razširitev 
dnevnega s točko 17/1 - Poziv Vladi RS z zahtevo po korenitih spremembah na 
področju črpanja evropskih zadev. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28  prisotnih – 26 za, 1 proti) naslednji 
 

D N E V N I   R E D : 
 

1. Potrditev zapisnikov 17. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
27/2-2014 in 9. izredne seje z dne 12/2-2014 
 

2. Predlog sklepa o določitvi višine denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – 
»Priznanje 15. maj« za leto 2014 
 

3. Predlog za podelitev priznanj Mestne občine Koper »Priznanje 15. maj« in »Priznanje 
z veliko plaketo« za leto 2014 

 
4. Mnenje k predlogu zakona  o spremembah in dopolnitvah Zakona o ustanovitvi občin 

ter o določitvi njihovih območij (ZUODNO-H), redni postopek,  EPA 1798-VI - 
umaknjena 

 
5. Predlog Odloka o spremembah odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 

2014 - rebalans – prva obravnava 
 

6. - Predlog zaključnega računa proračuna Mestne občine Koper za leto 2013 
            - Poročilo o realizaciji načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem 
 

7. Predlog odloka o spremembi odloka o komunalnem prispevku – prva obravnava 
 

8. Predlog odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja prostora  za ureditveno 
območje za poselitve, ki je namenjena za centralne dejavnosti - KC-47 (območje v 
planskih celotah - KC-47) - prva obravnava 
 

9. Predlog odloka o prenehanju veljavnosti odloka  o začasnih ukrepih za zavarovanje 
urejanja prostora za ureditveno območje za poselitev, ki je namenjena za stanovanja 
KS-8 (območja v planskih celotah KS-8) in za območje parcel 166.S, 1225/5, 1225/4, 
1246, 1245, vse k.o. Rožar – prva obravnava 
 

10. Predlogi sklepov o vračilu komunalnega prispevka 
 

11. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije št. 2 investicijskega programa za projekt 
»Vodovod in kanalizacija Loka« 
 

12. Predlog sklepa o soglasju k zadolžitvi Pokrajinskega muzeja Koper 
 

13. Predlog poslovnega in finančnega poročila Javnega stanovanjskega sklada MOK za 
leto 2013 
 



14. Predlog sklepa o imenovanju  revizorja za poslovno in finančno poročilo  JSS MOK  za 
leto 2014 
 

15. Predlog sklepa o vzpostavitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

16. Predlog sklepa o ukinitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

17. Predlog za soglasje k statutu javnega zavoda Obalne lekarne Koper 
 

17/1 Poziv Vladi RS z zahtevo po korenitih spremembah na področju črpanja evropskih  
   sredstev 

 
18. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 
19. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKOV 17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 27/2-2014 IN 9. IZREDNE SEJE Z DNE 12/2-2014 

 
Predlog zapisnikov so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (28 prisotnih – 26 za, 0 proti) zapisnik 17. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 27. februarja 2014 v predloženem 
besedilu. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) zapisnik 9. izredne seje z dne 
12. februarja 2014 v predloženem besedilu. 
 

Ad 2 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE DENARNEGA DELA PRIZNANJA MESTNE 
OBČINE KOPER – »PRIZNANJE 15. MAJ« ZA LETO 2014 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
MARKO ŠTRKALJ, predsednik Komisije za priznanja in nagrade 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o določitvi višine 
denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – »Priznanje 15. maj« za leto 2014 v 
predloženem besedilu. 
 



Ad 3 
 

PREDLOG ZA PODELITEV PRIZNANJ MESTNE OBČINE KOPER »PRIZNANJE 15. 
MAJ« IN »PRIZNANJE Z VELIKO PLAKETO« ZA LETO 2014 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
MARKO ŠTRKALJ, predsednik Komisije za priznanja in nagrade 

 
 
Občinski svet JE SPREJEL naslednji 
 

S K L E P 
 

o podelitvi priznanj Mestne občine Koper za leto 2014 
 

1. 
 

I. Za leto 2014 se podelijo tri (3) priznanja Mestne  občine Koper - "Priznanje 15. maj",  
   in sicer: 
 

- ŠPELI PONOMARENKO JANIĆ za vrhunske dosežke v kajaku in velik prispevek k 
promociji Mestne občine Koper in države Slovenije v svetu. (27 prisotnih – 26 za, 0 
proti) 
 

- GAŠPERJU VINČECU za vrhunske dosežke v jadranju in velik prispevek k promociji 
Mestne občine Koper in države Slovenije v svetu. (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) 

 
- TINETU KOCIJANČIČU (VALENTINU KANZYANIJU) za izjemne dosežke pri  

ustvarjanju in predstavljanju sodobne glasbe ter za mednarodno odmevnost in 
promocijo Mestne občine Koper in države Slovenije v svetu. (28 prisotnih – 28 za, 0 
proti) 

 
2. 
 

II. Za leto 2014 se podelijo tri (3) priznanja Mestne  občine Koper - "Priznanje z veliko  
    plaketo", in sicer: 
 

- AMBROŽU ČOPIJU za izjemno glasbeno ustvarjalnost in prispevek k razvoju in 
oblikovanju slovenske glasbene kulture. (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) 
 

- AKADEMSKEMU PEVSKEMU ZBORU UNIVERZE NA PRIMORSKEM za uspešno 
desetletno ljubiteljsko zborovsko petje ter za pomembno vlogo pri sooblikovanju 
glasbene umetnosti. 28 prisotnih – 27 za, 0 proti) 
 

- DRUŠTVU ZA REŠEVALNE PSE BURJA KOPER za humanitarno, odgovorno in 
požrtvovalno delo z reševalnimi psi. (29 prisotnih – 28 za, 0 proti) 
 

 



Ad 5 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE 
KOPER ZA LETO 2014 - REBALANS – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA 

SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Vsem odborom, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti ter 
- Statutarno-pravni komisiji. 
 

Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
dr. VILMA MILUNOVIČ, predstojnica Urada za finance in računovodstvo 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca, Viktor Markežič in Franko Juri, člani Občinskega 
sveta ter Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo. 
 
Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo je podala odgovore na 
podane pripombe in vprašanja iz razprave. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 26 za, 3 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog Odloka o spremembah odloka o proračunu Mestne občine 

Koper za leto 2014 - rebalans – prva obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (29 prisotnih – 26 za, 3 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga  
Odloka o spremembah odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2014 – 
rebalans. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. Predlog za drugo obravnavo je enak 
predlogu za prvo obravnavo. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 26 za, 3 proti) naslednji 
 



S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 
2014 - rebalans v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA MESTNE OBČINE KOPER ZA 
LETO 2013 

in 
POROČILO O REALIZACIJI NAČRTOV RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM 

 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Vsem odborom,  
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in  
- Statutarno-pravni komisiji. 
 

Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 

 
 
POROČEVALKI: 
 

- kot predstavnici predlagatelja 
dr. VILMA MILUNOVIČ, predstojnica Urada za finance in računovodstvo 
MAJA ŠVILIGOJ ČERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine  

 
V razpravi so sodelovali: Franco Juri, Viktor Markežič, Olga Franca in Igor Hrvatin, člani 
Občinskega sveta ter Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo in 
Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor. 
 
Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo je podala naslednji 
redakcijski popravek in sicer: »Na 28 strani obrazložitve je pravilen znesek 552.438 EUR in 
ne 543.217 EUR«. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 20 za, 5 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se zaključni račun proračuna Mestne občine Koper za leto 2013 v 
predloženem besedilu.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 20 za, 4 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Poročilo o realizaciji načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem v 
predloženem besedilu. 



Ad 7 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O KOMUNALNEM PRISPEVKU – PRVA 

OBRAVNAVA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor 

 
V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Georgi Bangiev, 
predstojnik Urada za okolje in prostor. 
 
Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor je podal odgovore na postavljena 
vprašanja in pripombe. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 18 za, 2 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembi odloka o komunalnem prispevku – 

prva obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (24 prisotnih – 21 za, 1 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o spremembi odloka o komunalnem prispevku. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. Predlog za drugo obravnavo je enak 
predlogu za prvo obravnavo. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 21 za, 1 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembi odloka o komunalnem prispevku v predloženem 
besedilu. 
 



Ad 8 
 

PREDLOG ODLOKA O ZAČASNIH UKREPIH ZA ZAVAROVANJE UREJANJA 
PROSTORA  ZA UREDITVENO OBMOČJE ZA POSELITVE, KI JE NAMENJENA ZA 
CENTRALNE DEJAVNOSTI - KC-47 (OBMOČJE V PLANSKIH CELOTAH - KC-47) - 

PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor. 

 
Razpravljal je Franco Juri, član Občinskega sveta: 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 18 za, 3 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja 

prostora  za ureditveno območje za poselitve, ki je namenjena za centralne 
dejavnosti - KC-47 (območje v planskih celotah - KC-47) - prva obravnava 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (23 prisotnih – 17 za, 3 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja prostora  za ureditveno območje za 
poselitve, ki je namenjena za centralne dejavnosti - KC-47 (območje v planskih celotah 
- KC-47). 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor. 
 
V drugi obravnavi so razpravljali Franco Juri, Viktor Markežič in Luka Juri, člani Občinskega 
sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 19 za, 3 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja prostora  za ureditveno 
območje za poselitve, ki je namenjena za centralne dejavnosti - KC-47 (območje v 
planskih celotah - KC-47)  v predloženem besedilu. 
 



Ad 9 
 

PREDLOG ODLOKA O PRENEHANJU VELJAVNOSTI ODLOKA  O ZAČASNIH 
UKREPIH ZA ZAVAROVANJE UREJANJA PROSTORA ZA UREDITVENO OBMOČJE ZA 

POSELITEV, KI JE NAMENJENA ZA STANOVANJA KS-8 (OBMOČJA V PLANSKIH 
CELOTAH KS-8) IN ZA OBMOČJE PARCEL 166.S, 1225/5, 1225/4, 1246, 1245, VSE K.O. 

ROŽAR – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 21 za, 1 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o prenehanju veljavnosti odloka  o začasnih 

ukrepih za zavarovanje urejanja prostora za ureditveno območje za poselitev, ki 
je namenjena za stanovanja KS-8 (območja v planskih celotah KS-8) in za 
območje parcel 166.S, 1225/5, 1225/4, 1246, 1245, vse k.o. Rožar – prva 
obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 1 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o prenehanju veljavnosti odloka  o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja 
prostora za ureditveno območje za poselitev, ki je namenjena za stanovanja KS-8 
(območja v planskih celotah KS-8) in za območje parcel 166.S, 1225/5, 1225/4, 1246, 
1245, vse k.o. Rožar. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 1 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o prenehanju veljavnosti odloka  o začasnih ukrepih za zavarovanje 
urejanja prostora za ureditveno območje za poselitev, ki je namenjena za stanovanja 



KS-8 (območja v planskih celotah KS-8) in za območje parcel 166.S, 1225/5, 1225/4, 
1246, 1245, vse k.o. Rožar v predloženem besedilu. 
 

Ad 10 
 

PREDLOGI SKLEPOV O VRAČILU KOMUNALNEGA PRISPEVKA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor 

 
V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Georgi Bangiev, 
predstojnik Urada za okolje in prostor. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 18 za, 0 proti) Sklep o vračilu komunalnega 
prispevka družbi BD gradnje d.o.o., Cesta Zore Perello-Godina 2, Koper, št. 427-
349/2008 v predloženem besedilu. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 17 za, 0 proti) Sklep o vračilu komunalnega 
prispevka družbi Janin d.o.o., Šmartinska cesta 152/g, Ljubljana, št. 427-197/2008 v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 11 
 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE ŠT. 2 INVESTICIJSKEGA PROGRAMA 

ZA PROJEKT »VODOVOD IN KANALIZACIJA LOKA« 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 23 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Novelacije 
št. 2 investicijskega programa za projekt »Vodovod in kanalizacija Loka« v 
predloženem besedilu. 



Ad 12 
 

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K ZADOLŽITVI POKRAJINSKEGA MUZEJA KOPER 
 
Gradivo so člani Občinskega svetaprejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo 
 

POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
- TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 22 za, 0 proti) Sklep o soglasju k zadolžitvi  
Pokrajinskega muzeja  Koper v predloženem besedilu. 
 

Ad 13 
 

PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA POROČILA JAVNEGA 
STANOVANJSKEGA SKLADA MOK ZA LETO 2013 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor Mestne občine Koper.  
 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR FRANCA, pomočnik direktorja Javnega stanovanjske sklada Mestne 
občine Koper 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca in Viktor Markežič, člana Občinskega sveta ter Igor 
Franca, pomočnik direktorja Javnega stanovanjske sklada Mestne občine Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

Sprejme se Poslovno in finančno poročilo Javnega stanovanjskega sklada Mestne 
občine Koper za leto 2013 v predloženem besedilu.  
 
 



Ad 14 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU  REVIZORJA ZA POSLOVNO IN FINANČNO 
POROČILO  JSS MOK  ZA LETO 2014 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta  prejeli.  
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR FRANCA, pomočnik direktorja Javnega stanovanjske sklada Mestne 
občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 18 za, 0 proti) Sklep o imenovanju  revizorja 
za poslovno in finančno poročilo  JSS MOK  za leto 2014 v predloženem besedilu. 
 

Ad 15 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega svta prejeli.  
 
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine  

 
V razpravi sta sodelovala Viktor Markežič, član Občinskega sveta in Maja Šviligoj Cernaz, 
predstojnica Urada za nepremičnine.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 18 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 16 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine  

 
V razpravi sta sodelovala Viktor Markežič, član Občinskega sveta in Maja Šviligoj Cernaz, 
predstojnica Urada za nepremičnine.  
 
 
 
 



Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 18 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 17 
 

PREDLOG ZA SOGLASJE K STATUTU JAVNEGA ZAVODA OBALNE LEKARNE 
KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega svetaprejeli.  
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
 
V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Timotej Pirjevec, 
predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (19 prisotnih – 15 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper daje soglasje k Statutu javnega zavoda Obalne 
lekarne Koper številka 211-02/2013, ki ga je Svet Obalnih lekarn Koper sprejel dne 
8.10.2013. 
 

Ad 17/1  
 

POZIV VLADI RS Z ZAHTEVO PO KORENITIH SPREMEMBAH NA PODROČJU 
ČRPANJA EVROPSKIH ZADEV 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predlagateljica 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca, Luka Juri, Igor Hrvatin, Majda Šuligoj in Viktor 
Markežič, člani Občinskega sveta ter Timotej Pirjevec, predstojnik Urada za družbene 
dejavnosti in razvoj. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 18 za, 3 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 

1. 
 
Razprava in odločanje o 17/1 točki -  Poziv Vladi RS z zahtevo po korenitih spremembah na 
področju črpanja evropskih sredstev - se preloži na naslednjo sejo Občinskega sveta Mestne 
občine Koper. 
 



2. 
 
Občinska uprava Mestne občine Koper naj dopolni predloženo gradivo s prikazom stanja na 
tem področju v Mestni občini Koper ter aktivnostmi in predlogi za čim učinkovitejše črpanje 
evropskih sredstev in v zvezi s tem pripravi predlog sklepov. 
 

Ad 18 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 

Gradivo so člani  Občinskega sveta prejeli neposredno na seji, in sicer: 
 

- predlog sklepa o imenovanju članov sveta Osrednje knjižnice Srečka Vilharja Koper 
in 

- predlog sklepa o imenovanju članov sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Šmarje pri Kopru  

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja  
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 

1. Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 16 za, 2 proti) naslednji sklep: 
 

Za člane Sveta Osrednje knjižnice Srečka Vilharja Koper  – predstavnike Mestne  
občine Koper se imenujejo: 

 
- Vesna Sirotič, Babiči 40 b, Marezige 
- Marco Apollonio,  Pobeška c. 42, Koper 
- Jani Bačić, Cesta I. Istrske brigade 64 a, Pobegi 
- Darij Novinec, Kampel 5/c, Koper 
- Alenka Plahuta, Marezige 22 b, Marezige 

 
 

2. Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 17 za, 1 proti) naslednji sklep: 
 

Za člana Sveta Osrednje knjižnice Srečka Vilharja Koper  – predstavnika italijanske 
narodne skupnosti se imenuje  

 

- Rafael Kariolić, Spodnje Škofije 207, Škofije. 

 
3. Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 17 za, 2 proti) naslednji sklep:  
 

Za člane Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Šmarje pri  
Kopru -  predstavnike Mestne občine Koper se imenujejo: 

 
- Matjaž Slak, Šmarje 66a, Šmarje 
- Aljoša Pucer, Koštabona 1, Šmarje 
- Massimo Rojac, Gažon 35 a, Šmarje. 

 



Ad 19 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 

OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Predstavila bi samo eno pobudo, ostalo vlagam pisno. Torej, na spletni stani Mestne občine 
Celje sem zasledila, da imajo že od leta 2007 organizirano mestno blagajno za plačevanje 
položnic za svoje občane, in sicer za vse tiste storitve, ki so vezane na javna podjetja: od 
vode, smeti, razne pristojbine, prispevka za stavbno zemljišče, šole, vrtce in tako naprej. 
Torej, jasno po določenem spisku. Zato predlagam, da bi tudi v naši občini proučili to 
možnost in uvedli odprtje občinske blagajne. S tem bi kar veliko štruc kruha prihranili najbolj 
šibkim in seveda tudi upokojencem. Pa tudi ostalim bi prišlo prav.  
 
Predlagam tudi, da bi morda Rižanski vodovod, ki ima že odprto blagajniško poslovanje, 
morda prevzel tudi pod svoje okrilje že utečeno blagajniško poslovanje, to, kar sem sedaj 
predlagala. 
 
Menim, da bi morala občina gledati tudi na socialno šibke iz vseh vidikov pomoči in takšna 
pomoč, ki je tudi že v drugih občinah, pa ne samo v Celju, realizirana in pohvalno realizirana, 
torej tak je odziv občank in občanov, menim, da bi tudi v naši občini prišla zelo dobrodošlo.  
 
PISNO: 
 
»Spoštovani, 
  
skladno s Poslovnikom občinskega sveta naprošam za odgovore na naslednja svetniška 
vprašanja: 
 

1. ODPRTJE OBČINSKE BLAGAJNE ZA PLAČEVANJE POLOŽNIC 
 

Predlagam, da MOK organizira in odpre občinsko blagajno po vzorcu mnogih drugih občin v 
korist občank in občanov, posebej tistih z nizkimi dohodki. Namen blagajne je omogočiti 
plačevanje položnic brez provizije, in sicer za položnice, ki jih izstavljajo javne šole, vrtci, 
občina (plačilo prispevka za stavbno zemljišče, občinske kazni, pristojbine, za Komunalo 
Koper, Rižanski vodovod, ki ima sicer že organizirano blagajniško poslovanje). Možno bi bilo 
tudi, da bi to funkcijo prevzel Rižanski vodovod Koper po posebnem pooblastilu župana. 
 
Možno je izbrati tudi drugo varianto, da MOK sklene pogodbo z eno od bank in refundira 
stroške plačila tovrstnih položnic sami banki. 
 
Stroški plačila za npr. 10 položnic mesečno za eno družino znesejo kar nekaj štruc kruha, 
med 20 in 30 eur. Letno bi tako MOK omogočila boljše življenje družini tudi do cca. 300 eur, 
kar je v današnjih kriznih razmerah zelo veliko. 
 
Zavedati se moramo, da mora občina gledati tudi na socialno šibke iz vseh vidikov pomoči, ki 
so jih te družine in posamezniki potrebni. Prepričana sem, da boste prepoznali koristnost 
predloga in ga uresničili v čim krajšem času. Zasledila sem, da Banka Koper ima sicer 
popust na določen dan v tednu za upokojence, vendar to ni dovolj. Naredimo lahko več. 
 



2. NOVA KOPRSKA PLAŽA 
 
Zanima me, kje je skladiščen novi beli prod, ki je bil nabavljen za novo koprsko plažo. 
Ugotavljam, da plaže kljub načrtom in obljubam, da bodo prihajali nanjo tudi dubrovniški 
gostje, ni. Zanima me tudi, koliko je stala nabava tega proda, kdaj je bil nabavljen, dobavitelj 
in kdaj je MOK plačala ta material. 
 

3. ELEKTRIKA V ZASELKU FAJTI  
 
Vaščani zaselka Fajti navajajo, da že 4 do 5 let ni možno dobiti nove električne napeljave za 
novogradnje, ker je omrežje preobremenjeno. Tudi tisti, ki so dobili gradbeno dovoljenje in 
zgradili hišo, se ne morejo priklopiti, dokler ne bo zgrajena nova trafo postaja. Znan mi je 
primer lastnika novogradnje, ki ima plačana soglasja že 4 leta in to za 4 števce, kar ga je 
stalo cca. 1.400,00 eur, še dandanes pa ni priklopljen na električno energijo. Trafo postaja je 
že dobila  lokacijo na občinski zemlji, pa vaščani ne vedo, zakaj zadeva stoji in kar čaka. 
 
Jasno je, da je MOK dolžna poskrbeti za normalne življenjske pogoje v svoji občini, posebej 
pa še spodbujati razvoj podeželja in ohranjati tam živeče prebivalstvo, zato upravičeno 
pričakujem, da se bodo pristojni zavzeli za odpravo te težave in z odgovornimi na Elektro 
Koper zadevo takoj sprožili in urediti tako, kot pričakujejo vaščani. 
 

4. UREDITEV ČIŠČENJA PASJIH IZTREBKOV PO VASEH  
 
Pred kratkim sem v Dekanih naštela samo v ulici od trgovine Mercator do nogometnega 
igrišča več kot 20 pasjih iztrebkov. Nehigiena na višku! Predlagam, da MOK uveljavi Odlok o 
občinskih cestah in javnih površinah (Uradni list RS, št. 8/2014 z dne 3.2.2014, ki v 63. členu 
govori o prepovedi onesnaževanja javnih površin tudi s pasjimi iztrebki ter določa kazni za 
kršitev) ter poskrbi za ustrezen nadzor nad sprejetimi vsaj v večjih vaseh (Prade, Dekani, Sv. 
Anton, Bertoki, …) na način, kot je to urejeno v samem mestu Koper.  
 

5. DOPOLNITEV ODGOVORA NA VPRAŠANJE O PODELITVI STAVBNE PRAVICE 
ZA PARCELE ŠTEV. 847/2 k.o. Ankaran, 847/3 k.o. Ankaran in 847/4 k.o. 
Ankaran  

 
Na moje natančno pisno vprašanje z dne 23.1.2014 sem prejela odgovor na seji MOK dne 
26.2.2014, vendar ugotavljam, da je odgovor pomanjkljiv. O tem sem tudi telefonsko 
seznanila pristojni urad na MOK.  
 
Vsled navedenega ponovno prosim za celovit odgovor na zastavljena vprašanja, predvsem 
pa mi odgovorite: 
 

- ali je bil za par. štev. 847/3 k.o. Ankaran izveden ponovni razpis ali pa je bila 
sklenjena bilo kakšna pogodba o najemu, kdaj, s kom, pod kakšnimi pogoji (cena, 
obdobje, …) ter kakšno je stanje trenutno v naravi (se parcela uporablja ali ne).  

 
Kot sem iz odgovora prebrala Koščica Elvis, ki je podal ponudbo za pridobitev stavbne 
pravice na navedeni nepremičnini, ni sklenil pogodbe, zato je MOK odstopila od sklenitve 
pogodbe z navedenim ponudnikom. 
 

6. INVESTICIJE ZDRAVSTVENEGA DOMA KOPER  
 
Zanima me, ali drži informacija, da ZD Koper načrtuje obnovo prostorov za novo ambulanto 
za medicino športa. Če DA, potem prosim za več podatkov kot npr.: vrednost investicije, 
namen, izvajalec del, rok dokončanja ter upravičenost investicije. Znano namreč je, da so v 
samem ZD prazni primerni prostori, kakor tudi prostori na lokaciji Medicine dela v Kopru, ki 



so v popoldanskem času prazni. Prosim še za podatek o načrtih vodenja te ambulante 
(kader). 
 
Hvala lepa za odgovore.«  
 
ANTON SAGADIN, podžupan in član Občinskega sveta: 
 
Včeraj sem bil na razgovoru v Domu upokojencev v Olmu, kjer je bila dana pobuda, da bi se 
tam ob domu ali v domu postavil  kiosk, kajti ti ljudje, ki so starejši, tam ne morejo kupiti 
nobenega časopisa, ne morejo si kupiti cigaret. To je precej oddaljeno od njihovega doma, 
zato prosijo, da se tam postavi tudi en kiosk. 
 
MAJDA ŠULIGOJ, članica Občinskega sveta: 
 
Še enkrat Olmo. Moja pobuda je ta … V glavnem, do nje sem prišla zaradi tega, ker me je 
kar nekaj ljudi na tistem hribu nad Dolinsko, ne tisti del tam, kjer so neprofitna stanovanja, 
ampak prej, opozorilo, da že nič koliko let čakajo in razmišljajo o javni razsvetljavi na tem 
delu poti; se pravi, ko se peljemo skozi Olmo, na ovinku, od Olma do Mercatorja. Tam je trda 
tema ponoči in ni enega kandelabra. O tem smo se tudi že pogovarjali na krajevni skupnosti, 
vendar iz tega ni bilo nič. Zdaj bo kmalu poletje in ljudje se sprehajajo peš, tudi Olmčani 
hodijo peš v Mercator in se nazaj vračajo oziroma hodijo po trdi temi. Mislim, da strošek dveh 
ali pa treh kandelabrov, jaz zdaj ne vem, koliko bi to bremenilo proračun, ne bi smel biti tak, 
ki bi zahteval nek dodatni rebalans konec leta. Tako, to je ena moja pobuda. 
 
Druga pobuda je pa ta: zadnjič se mi je potožila ena gostinka iz strogega dela mestnega 
jedra, in sicer z neko enormno številko za plačilo štirih miz, ki jih ima zunaj pred svojo 
gostilno. Zdaj temu je tako: po vsej verjetnosti so privilegirani vsi tisti, ki imajo večji promet in 
ki so recimo ob morju, imajo mize odzunaj in so te mize non-stop polne. Pri vseh tistih, ki so 
pa v strožjem centru, vemo, da včasih sedi eden, dva, trije. Ti zneski so pa večinoma enaki 
oziroma mislim, da o tem govori nek odlok o taksah oziroma uporabi javne površine. Ali bi se 
tu dalo na nek način oziroma, če bi občinska uprava lahko razmišljala o smeri neke 
diferenciacije. Jaz vem, da ta diferenciacija morda ne bi bila poštena, ampak morda bi šlo to 
na nek promet ali ne vem … Če bi se dalo to zadevo proučiti tako, da ne bomo zatrli teh ljudi, 
ki se pač trudijo in je za vse enako, čeprav promet ni povsod za vse enak.  
 
OLJKA – STRANKA SLOVENSKE ISTRE: 
 
PISNO:  
 
»V pravilniku o tarifnem sistemu za obračun storitev javnih služb ravnanja s komunalnimi 
odpadki, kateri je bil sprejet na 15. seji OS MOK je navedeno v 4. členu: »Za posamezno 
počitniško hišo, vikend ali stanovanje oziroma drug objekt, kjer ni stalno prijavljenih 
stanovalcev in ni v stalni uporabi, se za obračun minimalne količine storitev lastnikom 
oziroma uporabnikom takega objekta upošteva za storitev ravnanja s komunalnimi odpadki 
minimalna prostornina 40 l, za storitev ravnanja z biološko razgradljivimi odpadki minimalna 
prostornina 20 l. Zanima nas, kako se obračunavajo storitve javnih služb ravnanja s 
komunalnimi odpadki za posamezne stanovanjske enote (vikende) kjer lastniki stanovanjskih 
enot niso prijavljeni za stalno in tudi ne začasno.«  
 
Seja je bila zaključena ob 19.12 uri. 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA         PREDSEDUJOČI  
  OBČINSKI SVET             PODŽUPAN 
      Breda Bajec                  Alberto Scheriani 


